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رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در آیین آغاز به کار مرکز ارتباط ACD مطرح کرد

اصفهان شهر صلح است / اتاق اصفهان در راستای بینالمللی شدن گام بر میدارد

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان در آیین آغاز به کار مرکز ارتباط (Focal Point) اتاقهای بازرگانی کشورهای عضو مجمع

گفتوگوی همکاری آسیا (ACD) گفت: از گذشته تا به امروز پیروان ادیان الهی در اصفهان همزیستی مسالمتآمیزی

داشتهاند و به همین خاطر میتوان اصفهان را شهر صلح نامید. رشد و توسعه در بستر صلح اتفاق میافتد و به همین

خاطر اصفهان بهترین مکان برای سرمایهگذاری و توسعه اقتصادی است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی اصفهان، امیر کشانی، رئیس اتاق بازرگانی اظهار کرد: اجلاس اتاق های بازرگانی کشورهای عضو ACD باوجود حساسیت ها و تنش های

منطقه ای ابتدای سال جاری باقدرت برگزار شد و توانست تصویر خوبی از ایران و اصفهان برای شرکت کنندگان در این اجلاس ایجاد کند. برگزاری موفقیت آمیز این اجلاس باعث

شد که اصفهان به عنوان مرکز ارتباط اتاق های بازرگانی کشورهای عضو مجمع گفت وگوی همکاری آسیا انتخاب شود و این یک فرصت بی نظیر برای اصفهان و کشور است.

وی در ادامه به فعالیت های اتاق بازرگانی اصفهان در دوره دهم اشاره کرد و اظهار داشت: امروز اتاق بازرگانی اصفهان بیش از دو برابر سایر اتاق ها دوره های آموزشی برگزار کرده

است. شعار این دوره اتاق بازرگانی اصفهان شفافیت بوده است و در همین راستا همه جلسات هیئت نمایندگان به صورت مستقیم برای اعضا پخش می شود و مصوبات آن در

فضای مجازی در اختیار عموم قرار می گیرد. فعالیت ها و اقدامات اتاق بازرگانی اصفهان می تواند الگویی برای سایر سازمان ها و دستگاه ها در جهت همدلی و مشارکت بیشتر

باشد.

رئیس اتاق بازرگانی اصفهان تصریح کرد: اتاق بازرگانی اصفهان به یک اتاق ملی تبدیل شده و تلاش می کنیم در آینده یک اتاق بین المللی شود. در پژوهشی که توسط اتاق

بازرگانی انجام شده، اولویت های سرمایه گذاری و پروژه های پیشران اقتصادی اصفهان شناسایی شده اند تا در اختیار سرمایه گذاران داخلی و خارجی قرار گیرد.

مسعود صرامی، کارآفرین برتر اصفهان و فعال اقتصادی نیز در ادامه این مراسم گفت: رئیس جمهور در جلسه ای که به تازگی با کارآفرینان و فعالان اقتصادی داشت، با آغوش باز

شنونده صحبت های فعالان بخش خصوصی بود و تأکید کرد از نظرات آنها برای پیشبرد اهداف و ارتقای دیپلماسی کشور استفاده خواهد کرد. به همین خاطر ما فعالان اقتصادی

بخش خصوصی امروز امیدوارتر از همیشه تلاش خود را برای آبادانی و پیشرفت شهر و کشورمان انجام می دهیم. دکتر پزشکیان معتقد است باید از نظر کارشناسان متخصص در

هر حوزه ای استفاده کرد و تاکنون بر سر این اعتقاد خود ایستاده است.

وی افزود: جزوه ای برای نقشه راه توسعه اقتصاد کشور پیش ازاین تهیه شده بود و در اختیار همه رؤسای جمهور پیشین قرار داده بودیم؛ ولی هیچگاه عملی نشد. طبق روال

گذشته این جزوه در اختیار دکتر پزشکیان نیز قرار گرفت و باروحیه ای که از ایشان می شناسیم امیدواریم در این دولت این نقشه راه عملی شود.

صرامی تصریح کرد: به عنوان یک فعال بخش خصوصی تلاش می کنم با ساخت چندین پارکینگ عمومی در سطح شهر، مشکل ترافیک اصفهان را ظرف چند ماه آینده حل کنیم.

همچنین اگر دولت همراهی کند می توانیم تا سال ۱۴۰۵ مشکل خشکی زاینده رود حل کنیم. با روی کار آمدن تیم جدید در استانداری اصفهان امیدواریم خردورزی بر حکمرانی این

شهر حاکم شود.
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